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متن پرسش

سلام علیکم: ضمن تشکر از اینکه برای پاسخ به سوالات وقت میگذارید. نظرتان در مورد آزمایشات

غربالگری که در دوران بارداری انجام میشود چیست؟ آیا آنرا یک تکنولوژی برای جلوگیری از تولد

کودکان ناسالم میدانید؟ ظاهرا همه مراجع و حتی مقام رهبری هم موافقند؟ لطف بفرماد جوابتان

را در کانال بفرستید ایمیل گوشی خراب است.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: البته بنده در این مورد صاحبنظر نیستم. عدهای از اهل علم و دارای

تخصص لازم نسبت به این امر بدبین هستند آنهم از زوایای مختلف. در تجربه هم بعضاً پیش آمده

که خطاهای روشنی داشتهاند. به نظر میآید نمیتوان به این روش چندان اعتماد داشت. موفق باشید


